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Abstract (en)
The skate-board (1) has a drive (2) retensionable during driving, which is provided with a pull handle (3) for tensioning. The retensionable drive is
stretched by a mechanical coil spring by actuation of the pull handle, where the coil spring is arranged jointly between two counter-acting free-wheels
on an axle within the drive. The two free-wheels counteracting in such a way that one coil spring is engaged in the reverse direction of the free-
wheels for driving the axis. One coil spring is coiled in the direction of the counter-acting free-wheel upon actuation of the pull handle.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Skateboard (1) mit einem während der Fahrt nachspannbaren Antrieb (2). Erfindungsgemäß ist vorgesehen, dass der
nachspannbare Antrieb (2, 21) einen Handzug (3, 30) zum Nachspannen aufweist. Durch den Einsatz eines Handzuges lässt sich das Skateboard
vom Skateboardfahrer während der Fahrt beim Springen festhalten oder der Skateboardfahrer kann sich am beschleunigenden Skateboard
festhalten. Das Festhalten am Skateboard eröffnet neue Alternativen in der Art des Skateboardfahrens.
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